

銘傳大學諮商與工商心理學系修讀輔系科目及辦法

Courses and Regulation for Students Taking Minors in Department of Counseling and I/O Psychology, MingChuan University

102.04.02.系務會議修訂通過

學系	輔系修讀科目 Courses for Minor Taking		學分數 Credits
諮商與工商心理學系	共同必修	心理測驗與評量	6
	共同選修	員工生涯輔導與諮商	3
		職場健康心理學	3
		人際關係與溝通	2
		專業人員自我覺察與成長	3
		談判與危機處理	2
		諮商心理學	諮商概論
	諮商理論與技術		3
	團體動力與諮商		3
	心理病理學		3
	諮商歷程與技巧		3
	家庭與婚姻諮商		3
	性別與諮商		2
	工商心理學	組織心理學	3
		工商心理學導論	3
		人力資源管理	3
		消費者行為	3
		組織發展與變革	3
		員工協助方案	3
		領導心理學	3
	合計	必修 6 學分 選修 19 學分	25

備註	<p>一、 選修本系為輔系而未修過心理學者，需補修普通心理學（一）三學分，且不得列入輔修規定之 25 學分內。</p> <p>二、 選修本系為輔系者，輔系科目中若已為其原學系之必修或必選者，不必再修，但不能抵免，得由系主任指定本系相關課程代替。</p> <p>三、 選讀本系為輔系者需修習至少 25 學分，其中共同必修六學分，共同選修滿四至六學分。</p> <p>1. Students who did not pass the Psychology course need to re-take the 3 course credits of Introduction to Psychology I course and cannot to count toward the minor regulation of 25 course credits.</p> <p>2. Students need not re-take any required course(s) of their home department that are listed in this course outline; such course(s) cannot be waived. The department chair will designate a relative course(s) to substitute for that.</p> <p>3. 3. Students need to take at least 25 course credits, in which 6 co-required course credits and 4 to 6 of co-elective course credits.</p>
----	---